
Glyngøre Vinklub 
 
Referat fra Generalforsamlingen i Glyngøre Vinklub. Mødet blev afholdt onsdag den 29. maj 2013 
i Glyngøre Hallens cafeteria. Steve havde meldt afbud. 
 
Formanden bød velkommen til generalforsamlingen. Der var mødt 5 af klubbens medlemmer 
udover bestyrelsens egne. 
 
Ad. 1) Der blev ikke valgt en ordstyrer. Formanden fungerede som sådan 
 
Ad. 2) Der blev ikke valgt stemmetællere 
 
Ad. 3) Formandens årsberetning blev enstemmigt godkendt.(vedlægges referatet).  
 
Ad. 4) Kasseren fremlagde årsregnskabet. Det blev godkendt af forsamlingen.  
 
Ad. 5) Formanden læste vedtægterne op for forsamlingen. Forsamlingen accepterede, at der ikke 
skulle afholdes valg til bestyrelsen i 2013. Vedtægterne blev godkendt 
 
Ad. 6) Der var ikke indgået forslag 
 
Ad. 7)  Bestyrelsen havde ved lodtrækning afgjort, at til generalforsamlingen i 2014 er følgende på 
valg: Stig, Kim og Steve. Niels og Frank er først på valg til generalforsamlingen i 2015. Da Henrik 
Bonde ønskede at træde ud af bestyrelsen, blev Steen Rasmussen(på valg i 2015) valgt ind i stedet 
for. Som 1. suppleant valgtes Viggo Brøndum og til 2. suppleant valgte forsamlingen Preben 
Nielsen.  
 
Ad. 8) Valgt som revisor blev Mona B. Magnussen og som revisorsuppleant valgte forsamlingen 
Lars Buhr. 
 
Ad. 9) Under eventuelt drøftede forsamlingen kommende arrangementer i Vinklubben, indhold og 
målgrupper i disse, og hvordan vi både fastholder nuværende medlemmer og tiltrækker nye til 
klubben.   
 
Kim Kryger 
Referent 
29.05.2013 
 


